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 Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 115/28.04.2021 
 
 

 
 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 7.326/31.03.2021 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 31.03.2021, 

ora 12.00  
 
 

 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 124/25.03.2021 a preşedintelui Consiliului 
Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad 
(cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin 
intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor 
s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web.  

Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni. 

Absent: Domnul Remețan Florin. 
 
Doamna Stan Simona-Lucia și doamna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria din 

motive tehnice nu participă la votul exprimat asupra proiectelor de hotărâre aflate 
pe ordinea de zi a ședinței. 
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Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Astăzi pe ordinea de zi avem 23 
de puncte plus diverse și pentru că între timp a mai apărut o neexercitare a 
dreptului de preemțiune, am suplimentat ordinea de zi și o să vă propun ca după 
punctul 23, să introducem acest punct înainte de diverse! Doamna secretar 
general vă rog să treceți la vot! 

Dna Lupu Silvana: Vot pentru ordinea de zi. Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Noi solicităm să amânăm punctul 20, pentru că 

colegul meu, domnul Orza a solicitat niște întrebări la care nu i s-a răspuns 
complet si în rest „Pentru”! 

Dna Lupu Silvana: Deci doriți să fie amânat punctul 20? 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. Până o să primim ceea ce a cerut colegul meu!  
Dna Chiricheu Gabriela: Bună ziua! Dacă îmi permiteți, este adevărat am 

trimis în urmă cu 10 minute ..., am transmis răspunsul la solicitarea domnului 
Orza! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Adică la ora 12 fără 2 minute? 
Dna Chiricheu Gabriela: La fără 10 a plecat de la mine! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Da? Ok! 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Aș dori să ne spună domnul Cadar 

dacă este o urgență, iar dacă nu este urgență eu sunt de acord să-l scoatem! 
Numai să nu fie urgență! 

Dna Chiricheu Gabriela: Nu cred că este o urgență! Colegii de la patrimoniu 
dacă au urgență? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Discuția din comisia de ieri unde colegul 
dumneavoastră a solicitat situația pubelelor pe Zona I, și anume câte sunt în stoc 
și câte sunt distribuite operatorului, i-am spus că se vor ocupa colegii de la 
Patrimoniu să facă situația! Nu i-am promis că vom reuși pe ședință, însă colegii 
au lucrat și au reușit să îi trimită înainte de ședință doar cu cele 10 minute înainte! 
Și nu văd un motiv în a opri sau a scoate punctul de pe ordinea de zi doar pentru 
că este o neclaritate! A solicitat numărul de pubele care sunt în stoc, numărul de 
pubele care au fost date operatorului și care sunt în uz, le-a primit și nu văd alte 
neclarități! Fondul de IID din care solicităm astăzi să fie aprobat pentru a 
achiziționa si a le repara cele de la roți, capace și alte lucruri care sunt stricate! 
Pubelele pe care le mai avem pe stoc! Deci nu văd problema sau nu știu care 
este neclaritatea sau necesitatea de a-l scoate de pe ordinea de zi! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Păi nu primise valorile! Asta ziceam! 
Dna Chiricheu Gabriela: Pot să vi le dau acum dacă ..., 
Moț Petru: Haideți să lămurim mai întâi dacă se solicită sau nu scoaterea 

de pe ordinea de zi și apoi să votăm ordinea de zi în forma modificată sau 
nemodificată! 



3 

 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Moț, ca să vedem dacă este necesară 
scoaterea de pe ordinea de zi vreau să văd care sunt! Eu nu am nimic împotrivă 
să îl scoatem! Dar numai așa să pierdem o lună de zile! Pentru că lipsa acestei 
hotărâri împiedică executivul să rezolve problema cu pubelele de pe Aeroport! 
Noi vrem să se zboare anul acesta de pe Aeroportul acesta și din păcate avem 
pubele care nu au capace și trebuie să găsim o soluție! Avem banii încasați din 
IID! Legea ne permite să cumpărăm capacele acestea astfel încât să le putem 
da operatorului! Dacă cei care au solicitat scoaterea punctului de pe ordinea de 
zi au argumente serioase, mai amânăm o lună! Însă eu i-aș ruga să aibă 
încredere și să vină imediat după ce dăm hotărârea aceasta, pentru că până să 
o punem în aplicare trebuie să avem toate datele! Eu aș apela la domnul Anghel, 
să îl rog să accepte să trecem această hotărâre ca să putem da drumul 
executivului să își facă treaba! Și îl asigur că nu avem nici un secret și că îl aștept 
chiar astăzi dacă vrea să vină să îi punem la dispoziție toate datele acestea și să 
lucrăm împreună! Până la urmă e problema tuturor nu doar a noastră! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da este Ok! Ne vom uita pe ce s-a trimis pe mail! 
Dl Cionca Iustin: Deci încă o dată! Suntem în timpul procedurii ar fi fost bine 

să ne spuneți dinainte amendamentul pe ordinea de zi și să îl fi retras! Încă o 
dată vă rog! Fiecare grup politic are un lider! Aștept să mă contacteze liderul pe 
orice punct de pe ordinea de zi înainte! Să nu fim în plen când facem această 
negociere! Sincer vă spun că mă convingeți ușor dacă aveți argumente! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. Noi am așteptat acel mail și se pare că numai 
acum s-a trimis vom verifica și ..., 

Dna Chiricheu Gabriela: Îmi cer scuze! Am spus și ieri că este o situație 
care se modifică zilnic și a durat puțin până am avut numărate 27.362 pubele 
preluate de Retim din totalul de 43.200! Deci a durat ca să o am la zi! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da! Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Deci domnul Anghel, vrem să zburăm de pe Aeroport! 

Este o rușine cu pubelele acelea acolo! Suntem într-un blocaj pentru că 
operatorul nu vrea să le ia pe bună dreptate! Crăpate, sparte așa cum sunt acolo! 
Noi am făcut o inventariere și a durat foarte mult această inventariere! Acum știm 
exact ce trebuie să cumpărăm și acum am găsit și sursa! Pentru că până acum 
nu am avut nici banii deoarece nu încasasem din IID-ul acesta! Acum avem și 
banii și încercăm să găsim o soluție să scăpăm de pubelele acelea de pe 
Aeroport! Și cred că toți consilierii sunteți de acord că trebuie să facem cât mai 
repede lucrul acesta! Nu cred că o să vă placă să zboare avioanele pe acolo 
printre pubelele! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da! Am înțeles! Cererea noastră era deoarece la 
o ședință trecută ne-ați zis că vă gândiți inclusiv să le casăm! Și nu mai știam ce 
s-a mai întâmplat! 
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Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă! Eu așa am cerut să le casăm! Executivul 
spune că este păcat să le casăm pentru că multe dintre ele sunt totuși într-o stare 
tehnică corespunzătoare și mai bine să cumpărăm un capac care costă mai puțin 
decât pubela! Sigur că am fost de acord dacă costurile sunt mai mici! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Ok! Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc! 
Dl Moț Petru: Atunci votăm ordinea de zi în forma în care a fost propusă? 

Ca să știm ce votăm! 
Dna Lupu Silvana: Da. Vot pentru ordinea de zi în forma în care a fost 

propusă! 
Dl Moț Petru: Bine! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha!  
Dl Borha Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
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Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa Garofița!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 

 
ORDINE DE ZI 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 12 martie 2021– inițiativa 
președintelui.  
 2.Depunerea jurământului de către domnul Talpeș Mirel-Petru. 
 3.Depunerea jurământului de către doamna Pop Ioana-Alina. 
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4.Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei pentru 
activitățile social-culturale, sportive, învățământ, sănătate și protecție socială – 
inițiativa președintelui.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții 
și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie 
Mocrea – inițiativa președintelui 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie 
Căpâlnaș – inițiativa președintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare pentru aparatul propriu al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – inițiativa președintelui.  

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Județului Arad aferent drumului județean DJ 708 ca urmare a unei investiții puse 
în funcțiune în anul 2021 – inițiativa președintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației cadastrale cu 
propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 308507 Fântânele, aflat în 
domeniul public al Județului Arad – inițiativa președintelui.  

10.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al județului Arad 
în domeniul public al comunei Șimand a bunurilor aferente sistemului de 
alimentare cu apă și canalizare situate pe raza Unității Administrativ-Teritoriale 
Comuna Șimand, care deservesc exclusiv Comuna Șimand – inițiativa 
președintelui.  

11.Proiect de hotărâre privind declararea unui bun achiziționat în cadrul 
proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și 
constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență 
Arad asupra acestuia – inițiativa președintelui.  

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Arad nr. 375/27.11.2020 privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor de 
ajutor social și a burselor de merit care pot fi acordate de unitățile de învățământ 
special aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul școlar 2020-2021 
– inițiativa președintelui.  

13.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2021 
privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Județului Arad – 
inițiativa președintelui.  

14.Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 
ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul unor unități 
administrativ-teritoriale din județul Arad – inițiativa președintelui.  
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15.Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar al cheltuielilor 
efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite și protejate în centre 
rezidențiale din subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad – inițiativa președintelui.  

16.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. din 
data de 31 martie 2021 – inițiativa președintelui.  

17.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – 
inițiativa președintelui.  

18.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 19/20 
aprilie 2021 – inițiativa președintelui.  

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 
contractelor de finanțare nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes 
general aferente anului 2021 – inițiativa președintelui.  

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unor bunuri și servicii 
din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare aferent proiectului „Sistem de 
management integrat al deșeurilor solide în județul Arad” – inițiativa președintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024 – inițiativa președintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe 
valoarea adăugată destinate finanțării cheltuielilor privind drumurile județene și 
comunale pe anul 2021 și a sumelor estimate pe anii 2022-2024 – inițiativa 
președintelui.  

23.Raportul președintelui Consiliului Județean Arad nr. 6.311/19.03.2021 
asupra situației gestionării bunurilor aparținând patrimoniului județului Arad. 

24.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra apartamentului nr. 5, parter, din imobilul situat în municipiul Arad, str. 
Unirii nr. 14 – inițiativa președintelui 

25.Diverse. 
 

 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 

31.03.2021 s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu - vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
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Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri județeni). Împotrivă -. Abțineri -.  

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 79/2021 privind aprobare ordinii de zi a ședinței ordinare a 
Consiliului Județean Arad din data de 31.03.2021, ora 12.00. 
 

Dl Cionca Iustin: Intrăm în ordinea de zi, luăm punct cu punct și în final vom 
facem un singur vot pentru toate punctele! 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 12 martie 2021. – 
inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. Proiect de 

hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Județean Arad din data de 12 martie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt.  

 
 
Punctul 2  
Depunerea jurământului de către domnul Talpeș Mirel-Petru. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 2. Depunerea jurământului de către 

domnul Talpeș Mirel-Petru. 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu 

bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 
locuitorilor judeţului Arad. Aşa să îmi ajute Dumnezeu”. 

 
 
Punctul 3 
Depunerea jurământului de către doamna Pop Ioana-Alina.  
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Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 3. Depunerea jurământului de către 

doamna Pop Ioana-Alina.  
Dna Pop Ioana-Alina: „Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu 

bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 
locuitorilor judeţului Arad. Aşa să îmi ajute Dumnezeu”. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei pentru 

activitățile social-culturale, sportive, învățământ, sănătate și protecție socială – 
inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 4. Proiect de hotărâre privind 

modificarea componenței Comisiei pentru activitățile social-culturale, sportive, 
învățământ, sănătate și protecție socială. Dacă sunt întrebări? Nu sunt.  

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și 

a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie 
Mocrea – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare 
pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a Regulamentului 

de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie Căpâlnaș – inițiativa 
președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 6. aprobarea statului de funcții și a Regulamentului 

de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie Căpâlnaș. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt.  
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Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a Regulamentului 

de organizare și funcționare pentru aparatul propriu al Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru aparatul 
propriu al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt.  

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre aprobarea majorării patrimoniului public al Județului 

Arad aferent drumului județean DJ 708 ca urmare a unei investiții puse în 
funcțiune în anul 2021 – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre aprobarea majorării 

patrimoniului public al Județului Arad aferent drumului județean DJ 708 ca urmare 
a unei investiții puse în funcțiune în anul 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 9  
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației cadastrale cu 

propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 308507 Fântânele, aflat în 
domeniul public al Județului Arad – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentației cadastrale cu propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 
308507 Fântânele, aflat în domeniul public al Județului Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
 
Punctul 10 

 Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al județului Arad în 
domeniul public al comunei Șimand a bunurilor aferente sistemului de alimentare 
cu apă și canalizare situate pe raza Unității Administrativ-Teritoriale Comuna 
Șimand, care deservesc exclusiv Comuna Șimand – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 10. Proiect de hotărâre privind trecerea 
din domeniul public al județului Arad în domeniul public al comunei Șimand a 
bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă și canalizare situate pe raza 
Unității Administrativ-Teritoriale Comuna Șimand, care deservesc exclusiv 
Comuna Șimand. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind declararea unui bun achiziționat în cadrul 

proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și 
constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență 
Arad asupra acestuia – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind declararea unui 

bun achiziționat în cadrul proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale 
prin dotarea cu echipamente performante a Ambulatoriului integrat de 
specialitate din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” ca fiind de 
interes public județean și constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Arad asupra acestuia. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad 

nr. 375/27.11.2020 privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor de ajutor 
social și a burselor de merit care pot fi acordate de unitățile de învățământ special 
aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul școlar 2020-2021 – 
inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 12. Proiect de hotărâre pentru modificarea 

Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 375/27.11.2020 privind stabilirea 
numărului și a cuantumului burselor de ajutor social și a burselor de merit care 
pot fi acordate de unitățile de învățământ special aflate sub autoritatea Consiliului 
Județean Arad în anul școlar 2020-2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
 
 



12 

 

Punctul 13 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2021 

privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Județului Arad – 
inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 13. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului 

de acțiune pe anul 2021 privind serviciile sociale administrate și finanțate din 
bugetul Județului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale 

serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul unor unități administrativ-
teritoriale din județul Arad – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 14. Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor 

de acțiune pe anul 2021 ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul 
unor unități administrativ-teritoriale din județul Arad. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar al cheltuielilor 

efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite și protejate în centre 
rezidențiale din subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea costului 

mediu lunar al cheltuielilor efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite și 
protejate în centre rezidențiale din subordinea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. din data de 31 martie 
2021 – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 16. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public 
S.A. din data de 31 martie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport 
Public Arad. Dacă sunt intervenții? 

Dl Moț Petru: Domnul președinte o scurtă intervenție! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Pe o chestiune oarecum conexă cu proiectul de hotărâre însă 

mi se pare potrivit să fac aici solicitarea! Am solicitat și la Comisie și profit de 
prezența dumneavoastră în această ședință, să reiterez solicitarea de a primi din 
partea ADI o simulare a costurilor pe care le va avea fiecare UAT pe anul în curs! 
Pentru că se pare că se adună sume destul de mari și am vrea să vedem 
modalitatea de calcul și efectiv sarcinile pe care fiecare unitate administrativ-
teritorială le va avea de suportat în acest an! Mulțumesc și aștept în perioada 
următoare un răspuns! 

Dl Cionca Iustin: Da! Ieri am avut o discuție cu primarii prezenți la întâlnirea 
pe care am avut-o la Felix și le-am comunicat și vă comunic și dumneavoastră 
faptul că acei primari care au optat să intre în ADI Transport au un vot fiecare 
dintre ei egal cu votul nostru al Consiliului Județean! Să se înțeleagă foarte clar 
că nu este șeful ADI-ului Consiliul Județean! Suntem un membru ca și ceilalți! 
Decizia stă în majoritatea de acolo! Propunerea noastră a Consiliului Județean, 
care nu mai suntem din păcate parte, datorită modificării legislației noi nu am mai 
putut să dăm subvenție pentru transport și am fost obligați să dăm toată flota de 
autobuze către primăriile din ADI! Astăzi eu vă spun din punctul meu de vedere 
există o legislație clară pentru elevi în care statul plătește indiferent prin cine! Că 
este vorba de unitatea administrativ-teritorială de unde provine elevul sau 
unitatea administrativ-teritorială unde se află unitatea de învățământ, asta este 
mai puțin important, sau prin Inspectorat! Instrumentele acestea se vor decide 
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probabil când va apărea ordonanța cu finanțarea per elev! Iar pentru ceilalți care 
au nevoie de mijloc de transport în comun, eu cred că ar trebui ridicat prețul 
biletului la o valoare care să nu mai presupună alocarea de subvenții de către 
localități! Dar aceasta este o decizie a ADI-ului! Nu putem noi Consiliul Județean 
să hotărâm în numele lor! Asta nu însemnă că nu o să vă facem informarea pe 
care ați cerut-o! Dacă mai sunt intervenții? Nu sunt! 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a 
Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 19/20 aprilie 2021 – inițiativa 
președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 18. Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale 
Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Aeroportul 
Arad S.A. din data de 19/20 aprilie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 

contractelor de finanțare nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes 
general aferente anului 2021 – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Metodologiilor de atribuire a contractelor de finanțare nerambursabilă pentru 
activitățile nonprofit de interes general aferente anului 2021. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unor bunuri și servicii 

din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare aferent proiectului „Sistem de 
management integrat al deșeurilor solide în județul Arad” – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 20. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziționării unor bunuri și servicii din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare 
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aferent proiectului „Sistem de management integrat al deșeurilor solide în județul 
Arad”. Cu mențiunea că vom avea o discuție cu liderul USR pentru a pune la 
dispoziție toate datele necesare așa cum domnul Cadar a prezentat si pe transport 
domnului Moț informarea respectivă! Dacă sunt alte intervenții? 

Dl Moț Petru: Doar o scurtă întrebare aș avea eu!  
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Nu am participat evident la discuția colegilor de la cealaltă 

Comisie, însă dacă tot s-a ridicat problema aș vrea să întreb cam la ce sumă s-
au ridicat costurile de înlocuire a acelor capace de la pubelele cu deficiențe? 
Dacă avem o proiecție financiară pe această zonă? 

Dna Chiricheu Gabriela: Valoarea estimată în baza ofertelor de preț, noi 
sperăm ca în urma licitației va scădea, este de 518.709,56 lei cu TVA inclus 
aferent achiziției a 13.109 capace, 9.554 axe susținere roți, respectiv 7.958 de 
roți! 

Dl Moț Petru: Bănuiesc că aceste 13.109 capace este unul la fiecare 
pubelă! 

Dna Chiricheu Gabriela: Exact! 
Dl Moț Petru: Aveți cumva și un procent? Sau cât a fost totalul de pubele la 

început? 
Dna Chiricheu Gabriela: Da. Deci pentru Zona I, vorbim strict de Zona I, 

avem un total de pubele maro de 43.200! Din care după cum vă spuneam deja 
sunt predate operatorului 27.362. Este un proces continu! Acestea sunt datele la 
ziua de ieri! Respectiv dintr-un total de 47.900 pubele galbene, sunt predate deja 
operatorului 31.863! Nu înseamnă că diferența nu sunt bune! Acestea au fost 
solicitările operatorului! 

Dl Moț Petru: Pe celelalte zone situația cum se prezintă? 
Dna Chiricheu Gabriela: Pe celelalte zone din păcate după cum știți ADI-ul 

a reușit, a găsit operator în prima fază! Ei au reziliat contractele, nu și-au îndeplinit 
obligațiile! Acum suntem cu operator pe urgență urmând să fie atribuite! 
Contractele sunt în procedură cele cu operatorii pe licitație competitivă! Din 
fericire doar la Zona I este această situație! Pubele s-au achiziționat prin proiect 
doar pentru orașe, iar în celelalte zone, în 4 zone avem câte un singur oraș! Aici 
în Zona I e Municipiul și multe orașe și de aceea avem o cantitate mare de pubele! 
Pe celelalte zone cantitățile sunt mai mici! Nu am avut sau nu știu să fie solicitări 
din partea operatorilor..., deci nu s-au sesizat deocamdată probleme deosebite! 
Acolo sunt mai mult containere pentru zona rurală! Nu pubele! 

Dl Cionca Iustin: Și saci! Nu, doamna director? 
Dna Chiricheu Gabriela: Saci puși la dispoziție de operatori! Nu cumpărate! 

Mă refeream strict la structura achiziționată prin proiect! Deci avem pubele pentru 
urban maro și galbene, iar pentru rural doar containere! 

Dl Moț Petru: Este în regulă! Mulțumesc! 
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Dl Cionca Iustin: Deci aș vrea să știe și colegii noștri mai noi, proiectul 
acesta s-a făcut cu mulți ani în urmă și legea era altfel atunci și cu fracțiile 
colectate și între timp s-au tot făcut modificări și operatorii găsesc soluții! Mulți 
dintre ei chiar nu mai au nevoie de astfel de pubele, preferă să cumpere saci și 
să împartă saci populației! S-a schimbat și numărul de fracții! Deci noi suntem 
acum pe ultima sută cu acest proiect! Practic trebuie să scăpăm cumva de 
pubelele acestea, că nu aș vrea să plătesc depozitarea lor! În final probabil că 
dacă nu vor fi curioși să le prea le vom casa pentru că nu avem ce să facem cu 
ele! Sau le valorificăm! O să vorbim într-o ședință următoare! În funcție de ce se 
întâmplă pentru că nu avem încă toate contractele licitate, pe toate zonele! Când 
vom închide procedura de licitație atunci vom discuta cu fiecare operator în parte! 
Dar pe mine astăzi cel mai mult mă presează eliberarea Aeroportului! Din punctul 
meu de vedere nu ar fi trebuit să fie acolo pubele, dar așa a fost decizia la vremea 
respectivă și acum încercăm să găsim o soluție să eliberăm Aeroportul! Celelalte 
depozite sunt pe la primării și acolo nu este chiar așa urgent! Mai sunt întrebări? 

Dl Orza Gheorghe: Da! Bună ziua, domnul președinte Gheorghe Orza sunt! 
Vreau să scot în evidență ceea ce ați spus și anume că nu este sigur că ele se 
vor preda! Adică riscăm să reparăm pubelele, tomberoanele care au fost 
depozitate și s-au stricat datorită vremii și manipulării, ele să rămână în depozite 
și peste cinci ani să le casăm! Adică să dăm 500 de mii lei pentru repararea lor, 
și ele nu vor fi folosite! De aceea spun că nu sunt destule informații ca să adoptăm 
această hotărâre! Nu se știe când se vor da! Cui se vor da? 

Dl Cionca Iustin: Numai puțin! Doamna Chiricheu, vă rog să lămuriți pentru 
că ..., 

Dna Chiricheu Gabriela: Da. Deci ele se dau operatorului! 
Dl Cionca Iustin: Ar trebui să spuneți, doamna director, că ați avut întâlnire 

cu operatorul și că aceasta este condiția dânsului, de a prelua acestea! El are în 
contractul de achiziție obligația să le ia! 

Dna Chiricheu Gabriela: Da. 
Dl Cionca Iustin: Doar că nefiind într-o stare tehnică corespunzătoare, a 

spus că cetățenii refuză să le primească! Acum pe bună dreptate! Niciun  
cetățean nu cred că ar fi bucuros să îi dăm o pubelă cu capacul spart! Dar înțeleg 
că înainte de a se face referatul care stă la baza acestei hotărâri de Consiliu s-a 
avut o discuție cu operatorul și s-a stabilit ...., nu știu! Doamna director ați făcut 
și în scris? 

Dna Chiricheu Gabriela: Din câte știu, colegii de la Direcția Tehnică, 
Serviciul Patrimoniu au făcut un Memorandum cu operatorul, în care se obligă 
de-a dreptul, că i le furnizează cred că până în iunie pe toate! Cred că așa este! 
Deci obligația este din partea noastră să le furnizăm! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Orza, vă transmit prin liderul dumneavoastră 
..., sau puteți sa-i transmiteți fiecărui consilier Memorandumul? Bine! Trimitem 
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tuturor consilierilor dacă vreți modelul de Memorandum pe care Consiliul 
Județean l-a pregătit și care urmează să fie semnat cu beneficiarul! 

Dna Chiricheu Gabriela: Cu operatorul Retim!  
Dl Orza Gheorghe: Corect! Dar acest Memorandum ar fi fost bine să-l 

avem! Ca să știm ce votăm! Noi acum..., 
Dl Cionca Iustin: Eu nu pot să ..., 
Dl Orza Gheorghe: Deci ne asigură cineva că în iunie vor fi ..., cine își 

asumă! Vreau să știu dacă prin Memorandul acesta ..., cine își asumă faptul că 
în iunie se vor elibera și vor fi predate! 

Dl Cionca Iustin: Deci Domnul Orza! Până nu îmi dați hotărârea eu nu pot 
să semnez niciun Memorandum! Nu am mandat de la dumneavoastră! Dacă 
dumneavoastră îmi dați azi mandat, eu la rândul meu voi desemna o Comisie 
care se va ocupa de asta! Avem un draft pe care vi-l prezentăm, putem să-l 
modificăm dacă considerați că aveți propuneri! Și evident după aceea se obligă 
Consiliul Județean, prin executiv pe o parte, iar pe cealaltă se obligă cel care a 
concesionat serviciul, adică Retim-ul! 

Dl Orza Gheorghe: Doamna Chiricheu a spus că este semnat 
Memorandumul! 

Dna Chiricheu Gabriela: Eu știam doar că au fost discuții! Îmi cer scuze! 
Dl Cionca Iustin: Bun! Dar încă o dată! Indiferent ce v-a spus doamna 

Chiricheu! V-am informat eu acum în timpul ședinței că este un draft care poate 
fi modificat de dumneavoastră! 

Dl Orza Gheorghe: Ok! Am înțeles! Tocmai de aceea că informațiile sunt 
foarte neclare și nu aș vrea să riscăm ceea ce am spus în trecut! 

Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate! Nici noi nu vrem! Să știți! Până la urmă 
executivul răspunde dacă face o greșeală în fața Curții de Conturi și nu avem de 
gând nici noi să facem greșeli! 

Dl Orza Gheorghe: Ok! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Orza mai aveți întrebări? 
Dl Orza Gheorghe: Nu. Mulțumesc tare mult pentru informații! 
Dl Cionca Iustin: Și eu vă mulțumesc! 
Dl Orza Gheorghe: Pe viitor aș vrea ca informațiile să fie mai clare și mai 

concise pentru a nu se produce genul acesta de ..., nu știu! Să nu fie așa în ceață 
proiectele! 

Dl Cionca Iustin: Ok! În regulă! Alte intervenții? 
 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 

sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la 
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dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a sumelor estimate pentru 
anii 2022-2024 – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 21. Proiect de hotărâre privind 

repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei 
de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean 
pe anul 2021 precum și a sumelor estimate pentru anii 2022-2024. Dacă sunt 
intervenții? 

Dl Budău Ruben: Aș dori să intervin eu! Bună ziua domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Vă ascult domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: Domnul președinte, stimați colegi, doamnelor și domnilor 

aș dori să aduc un amendament la prezentul proiect, prin care solicit în numele 
cetățenilor Județului Arad modificarea Anexei la prezentul proiect astfel: „pentru 
orașe suma de 848 de mii lei, pentru comunele cu o populație peste 6 mii de 
locuitori tot aceiași sumă, pentru comunele cu potențial turistic respectiv Moneasa 
și Ghioroc suma de 909 mii pentru Moneasa, suma de 500 de mii pentru Ghioroc, 
pentru comunele cu o populație sub 1.500 de locuitori suma de 123 mii lei pe 
comună, pentru comunele cu o populație între 1.501 și 3.000 de locuitori suma de 
198 de mii, pentru comunele cu o populație între 3.001 și 4.500 de locuitori suma 
de 273 de mii și pentru comunele cu o populație între 4.501 și 6.000 de locuitori 
suma de 348 de mii! Sume raportate la numărul de locuitori și am să vă expun și 
câteva motive. Aradul trebuie să prospere indiferent de culoarea politică a celor 
care sunt în funcții administrative vremelnice! Cetățenii Aradului sunt egali în 
drepturi, motiv pentru care solicit revizuirea prezentei Anexe într-un mod corect și 
demn! Politica Aradului însemnă să implementăm aceiași politică administrativă 
pentru toți arădenii! Nu doar pentru o parte din ei! Prin alocarea sumelor către 
UAT-uri prin care faceți diferențe foarte mari între cetățenii județului Arad, eu în 
calitate de consilier județean nu înțeleg cum vom face această politică a Aradului! 
Spre exemplu în Comuna Craiva, Bârzava unde suma alocată este 0 lei! Cum vom 
face politica Aradului cu alocarea sumei de 255 mii de lei Orașului Lipova și 800 
de mii Orașului Pecica? Cum să dezvoltăm singura stațiune de interes național din 
Județul Arad, Moneasa, cu o alocare de 162 de mii lei, în timp ce alte comune fără 
acest interes primesc sume de 300 de mii? Și în final un alt motiv! Jurământ! 
Suntem împreună pe același jurământ prin care am jurat cu mâna pe valorile 
creștine și Constituția României să facem tot ce ne stă în putere pentru binele 
arădenilor! Deci practic solicit prin acest amendament ca arădenii să fie tratați într-
un mod egal! Vă mulțumesc tare mult! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Budău, am o întrebare! Ați făcut un calcul pe 
propunerea aceasta de amendament dacă vă încadrați în 27 de milioane? 

Dl Budău Ruben: Da! 
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Dl Cionca Iustin: Și vă încadrați? 
Dl Budău Ruben: Sigur că da! 
Dl Cionca Iustin: Eu pun pariu cu dumneavoastră! După ședință eu vă 

aștept să calculăm și să vedeți că depășiți! Nu aveți cum pentru că media 27 
împărțit la 78..., știți că sunt 78 de localități în județul nostru? Este undeva la 300 
de mii! Da? Dumneavoastră îmi spuneți că toată lumea trebuie să ia peste 300 
de mii și unele orașe 800 de mii și atunci nu știu! Mi-a scăpat municipiul! L-ați 
scos din calcule? 

Dl Budău Ruben: Este scos din calcul Municipiul! Am făcut..., 
Dl Cionca Iustin: Păi de ce?  
Dl Budău Ruben: Am făcut ..., 
Dl Cionca Iustin: Păi e dreptate pentru toți! Eu vă răspund acum la 

întrebările pe care le-ați ridicat! De ce nu puneți și Municipiul?  
Dl Budău Ruben: Deci am făcut calcule în funcție de anexa pe care am 

primit-o! 
Dl Cionca Iustin: Care anexă ați primit-o? 
Dl Budău Ruben: Nu am spus ca toate comunele să primească 300 de mii! 

Am spus să primească în funcție de numărul de locuitori!  
Dl Cionca Iustin: Păi și atunci Aradul nu e acolo cu numărul de locuitori? Ar 

lua jumătate din bani în funcție de numărul de locuitori! Amendamentul 
dumneavoastră ar trebui regândit ținând cont de mai multe lucruri! Acum haideți 
să vă spun! S-ar putea ca cei din executiv, în propunerea care am făcut-o să fi 
fost subiectivi, însă pot să vă spun la fiecare localitate dacă doriți, de ce am luat 
decizia aceasta! Și aș vrea să vă spun că din păcate banii aceștia care vin din 
impozitul pe venit sunt doar bani pe hârtie! Deocamdată nu avem certitudinea, 
cum s-a întâmplat și în anii trecuți că vor fi și realizați! Așa că noi facem alocări 
fără să fim siguri că banii aceștia vor ajunge în contul primăriilor! Unu! Doi! Este 
ultima alocare lăsată de legiuitor după ce înainte..., banii sunt împărțiți pe tot felul 
de criterii din acestea cum le invocați dumneavoastră! Numărul de locuitori și 
diferențele sunt enorme! Dumneavoastră când faceți o alocare de bani trebuie să 
țineți cont în primul rând de veniturile proprii ale fiecărui UAT în parte! Pentru că 
o localitate cu mulți locuitori dacă este bine gospodărită, dacă impozitele sunt 
corect alocate, evident că își aduce venituri proprii! Și aici trebuie noi să 
încurajăm primarii să colecteze, să își facă venituri proprii! O să vedeți diferențe 
enorme de la o localitate la alta! Apoi trebuie să vă uitați pe cota alocare directă 
din IVG! Vorbim de 60% plus 15% care se dă autorităților locale care au agenți 
economici și angajatori pe teritoriul lor! Unde iar trebuie să vedem o diferență 
enormă! Acesta este motivul pentru care noi nu am pus Municipiul! Nu am dat 
niciun leu și nu ați zis nimic de Municipiu! Dacă era primar PSD sigur ați fi 
observat! Nu am dat niciun leu colegului nostru Bibarț, pentru că am considerat 
că el are bani din IVG, cât are tot județul acesta și pe acest criteriu nu am alocat 
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Municipiului Arad! De asemenea trebuie să ținem cont de banii care se împart de 
către Finanțe din cota de TVA! Acolo dacă vă uitați, o să vedeți diferențe enorme 
pentru care eu am cerut explicații! Nimeni nu știe formula însă banii ajung..., pot 
să zic discriminatoriu în conturile unora sau altora! Și nu în ultimul rând am cerut 
de la fiecare primărie informare cu cheltuielile de personal, pentru că mă 
interesează să văd aceste cheltuieli de personal! Și pentru că tot ați făcut 
imprudența să faceți o asociere, o comparație între Pecica și Lipova, vă rog să 
vă uitați să vedeți cât alocă Lipova pentru salarii si o să constatați că avem suma 
de ..., notați-o! 19.631.836 față de Pecica care are 10.000.446! Diferența la 
salarizare, la Lipova este dublu! Adică 9 milioane domnul primar de acolo, Jichici 
a dat funcționarilor din ceea ce ar fi trebuit să dea bani pentru investiții! Și în loc 
să ceară bani de cofinanțări pentru investiții la Lipova, ne-a cerut cheltuieli de 
funcționare! Ca și ultima comună din județul acesta îmi spune că nu are bani 
pentru salarii! Vi se pare corect să ridic salariile duble față de angajații de la 
Pecica și să cer bani de la Consiliul Județean să mă închid pe cheltuielile acestea 
pe care mi le stabilesc singur? Eu cred că un primar trebuie să se uite în buzunar 
să vadă cât poate să dea salarii! Și nu să își creeze tot felul de cheltuieli inutile! 
Nu vreau să discut despre investițiile în stadion, despre investițiile într-un spital 
care vă garantez că nu o să poată funcționa cu chirurgie așa cum este prevăzut 
astăzi și din păcate nici cu obstetrică-ginecologie! Nu vreau să politizăm! Însă 
când împărțiți un buget încercați să fiți corect și să vă uitați pe toate datele pentru 
că amendamentul dumneavoastră este simplist! Încercăm să împărțim încă o 
dată banii aceștia într-un sistem din acesta social în care nu contează ce fac 
oamenii cu banii! Apoi să știți că noi ne-am uitat și la propunerile de investiții pe 
care le-au făcut! Principiul nostru a fost să alocăm 2% ca să atragem 98% din 
fondurile europene! Și cei care au avut curajul să scrie proiecte, de exemplu 
Buteni, Socodor, o să vedeți că le-am dat bani mai mulți tocmai ca să îi încurajez 
să scrie proiecte mai departe! Și vă mai spun un lucru! Aveți câțiva colegii de la 
PSD care nu au venit nici măcar să își susțină proiectele! Ca să nu vorbim de 
Bârzava că tot l-ați amintit, care mi-a trimis cererea după termenul prevăzut de 
lege 15. 03., ora 14! Verificați! Dacă majoritatea primarilor ca să nu zic toți, au 
reușit să se încadreze în 5 zile așa cum spune legiuitorul, cred că și colegul nostru 
de la Bârzava putea să facă efortul acesta, sau mă rog, angajații lui! Că nu cred 
că face primarul acest răspuns! Din păcate nu pot să susțin amendamentul 
dumneavoastră! O să le cer colegilor să voteze propunerea noastră! Mai bună, 
mai proastă așa cum o fi ea și să vă asigur că am încercat să ajut pe toată lumea, 
bineînțeles pe cei care au fost interesați să vină să aibă o discuție cu noi! Până 
la urmă să știți că și eu când a fost PSD-ul la guvernare m-am dus la miniștri 
dumneavoastră să susțin proiectele Aradului și nu am așteptat să îmi dea bani 
doar așa pentru că am făcut o cerere! Știți și dumneavoastră că nu se poate da 
banul fără o fundamentare și fără o susținere! Încurajații să vină să își susțină 
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proiectele! Să știți că domnul primar de la Pâncota a fost aici și s-a declarat 
mulțumit, domnul primar de la Lipova a fost la mine și s-a declarat mulțumit! 
Dumneavoastră considerați că nu le-am dat destul! Haideți să facem fiecare în 
curtea lui ce are de făcut și după aceea putem cere mai mult! Și dacă tot vorbim 
de Lipova o să vă rog să demarați exproprierea terenurilor pentru Centura 
Lipovei! Noi Consiliul Județean v-am trecut-o pe priorități la Proiect Strategic pe 
Program Operațional Regional, însă nu avem cum să venim parteneri cu 
dumneavoastră dacă nu sunteți proprietari pe terenuri! Mai mult trebuie să vă 
faceți un S.F. pe aceste terenuri și să vă obțineți autorizațiile! Și apoi putem 
depune un proiect să facem o centură a Lipovei și într-adevăr să ajutăm Lipova 
și vorbim acum de Valea Mureșului, pentru că Lipova nu este doar un oraș! Este 
un pol de dezvoltare pentru toate localitățile din jurul său! 

Dl Budău Ruben: Domnul președinte! Nu este vorba de dispută sau de 
chestii politice! Eu am adus un amendament, zic eu corect pentru toată lumea! 
Iar dacă tot ați amintit partidele și politica vă rog să îmi explicați ca să am și eu o 
idee, de ce Craiva are 0 lei alocați? Și Chișineu-Criș spre exemplu când a fost 
primar anul trecut PSD-ist nu a primit nici un leu, și acum primește ...,  

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Burdan, în toată existența sa lungă nu a 
trecut niciodată pe la Consiliul Județean, motivând că el are bani! 

Dl Budău Ruben: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Noul primar a venit și și-a susținut proiectele și i-am dat 

bani cred că la nivel mediu! Nu putem spune că i-am dat foarte mulți bani! Și aici 
am ținut cont că au venituri mai mari decât alte localități și am încercat să sprijinim 
doar pe proiectele cu finanțare europeană! La Craiva, scuzați-mă mi-a cerut bani 
pentru apă canal! Păi când noi intrăm acum pe POIM, au fost pe POS Mediu, au 
fost finanțări pe AFIR, pe PNDL și alte surse de finanțare, unde putea să atragă 
minim 90%, maxim 98% dânsul îmi cere bani, așa cum a făcut și domnul Burdan 
pe vremuri, să îi dăm noi 100% de la Consiliul Județean! Păi nu vă supărați, 
înseamnă că ceilalți primari sunt păcăliți? Așteaptă ani de zile după un proiect 
european, iar pe dânsul îl tratăm cu prioritate că este de la Craiva! Dânsul să vină 
cu propuneri! Să îmi arate un proiect cu finanțare europeană și vă garantez că îl 
cofinanțăm! Aveți vreun proiect la Craiva pe finanțare europeană? 

Dl Budău Ruben: Domnul președinte, domnul primar de acolo este de 
foarte puțin timp ca și mandat! 

Dl Cionca Iustin: Știu! Dar putea să ceară bani pentru studiu de fezabilitate 
pe proiecte de exemplu viitoare! După cum știți s-a lansat acum PNRR-ul care 
aduce 30 de miliarde de euro în România! Mă așteptam din partea dânsului să 
îmi ceară bani pentru un studiu de fezabilitate să depună și el un proiect pe 
PNNR! Aștept să văd de ce nu a cerut și aștept să văd de ce nu își pune în 
bugetul local? Dacă nu ne punem acum ...,și vă rog să comunicați tuturor 
primarilor! Să pună bani de acum pentru studiu de fezabilitate dacă vor să atragă 
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fonduri! S-au stabilit cei 6 piloni, știm ce se dă pentru comune, ce se dă pentru 
orașe și vor fi unele chiar pe asocieri unde o să ne ducem și noi Consiliul 
Județean! În 12 o să avem bugetul la Consiliul Județean! O să constatați că noi 
am alocat 55% din buget pentru investiții și o să vedeți că am cerut bani pentru 
foarte multe SF-uri tocmai din dorința de a fi competitivi și de a putea câștiga 
fonduri europene! Asta trebuie să facă fiecare primar! Sper că v-am răspuns la 
subiect! Dacă mai sunt alte intervenții?  

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată destinate finanțării cheltuielilor privind drumurile județene și 
comunale pe anul 2021 și a sumelor estimate pe anii 2022-2024 – inițiativa 
președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 22. Proiect de hotărâre privind repartizarea 

sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată destinate finanțării cheltuielilor 
privind drumurile județene și comunale pe anul 2021 și a sumelor estimate pe 
anii 2022-2024. Dacă sunt intervenții? 

Dl Budău Ruben: Tot Budău dacă se poate! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: Un amendament simplu cred și consider că este de bun 

augur ca și drumurile comunale să primească o sumă din acest buget! Măcar un 
15% - 20%! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Budău, nu pot fi de acord cu amendamentul 
dumneavoastră deși este legal și înțeleg spiritul dar nu vreau să fac aceiași 
greșeală pe care au făcut-o guvernanții când au dat bani pe PNDL pentru a asfalta 
toate ulițele din sate din România mai puțin pentru drumurile județene! Vă 
reamintesc că avem 1.200 de km de drumuri județene, majoritatea acestor drumuri 
fără fundație, fără parametri pentru transportul de astăzi și va trebui să găsim 
soluții să ne facem drumurile județene! Cred că într-o țară normală ar trebui să 
începem să ne facem autostrăzi, drumuri naționale, drumuri județene și evident 
după acea și drumuri comunale! Dacă se va lansa proiect pe AFIR sau vor rămâne 
eligibile pe PNNR, vor pute să scrie primăriile bugetele pentru acele drumuri 
comunale și noi să ținem banii aceștia pentru că oricum sunt puțini! Ați văzut ce 
puțini sunt? Să mai cârpim din drumurile astea, să nu ne mai certe lumea pe bună 
dreptate, că nu suntem în stare să întreținem drumurile județene! Deci este un 
efort enorm pentru a ține ..., și dumneavoastră m-ați certat nu o dată pentru 
drumurile județene! Și acum îmi cereți să mut drumurile județene pe comunal! 
Trebuie să fim consecvenți! Eu vă cer să lăsăm toți banii așa cum am făcut în 
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ultimii ani pentru drumuri județene pentru că oricum sunt insuficienți! Nu o să ne 
descurcăm cu banii aceștia! Din păcate pe PNNR nu se finanțează drumurile 
județene! Din nou am fost scăpați din jocul acesta! În schimb pentru localități, ați 
văzut că vor fi finanțate mai departe! Eu chiar v-am propus! Noi facem acum o 
inventariere și conform legii vor rămâne în patrimoniul nostru doar drumurile 
județene care îndeplinesc parametrii de drumuri județene! Celelalte urmează să 
facem propuneri localităților pe teritoriul cărora trec aceste drumuri! Să le preia, să 
le transforme în drumuri de exploatare, în drumuri comunale ..., nu mă interesează 
în ce! Și evident să îi ajutăm într-un fel sau altul! Noi nici nu am împărțit acum 27 
de milioane..., toți banii! Am lăsat un milion și ceva pentru că nu știm în primul rând 
dacă se vor colecta toți și nu am vrut să rămână ca și anul trecut cu bani 
contractați, cu contracte făcute care trebuiau plătite și neavând veniturile de la 
Finanțe! În al doilea rând dacă vom face banii aceștia vreau să-i ținem exact pentru 
a încuraja transferul acesta de drumuri județene în drumuri comunale și să le 
asigurăm măcar banii pentru documentație tehnică și apoi să-i ajutăm să scrie 
proiecte și să acceseze fonduri europene sau dacă se va lansa un nou proiect de 
dezvoltare locală la nivel de Guvern să depună acolo! În concluzie nu sunt de 
acord să luăm banii de la drumurile județene să-i ducem la drumuri comunale, deși 
vă spun sincer și colegii mei au încercat să mă convingă să fac lucrul acesta! Cred 
că este normal ce vă propun! Haide să facem drumurile județene! Pentru că și cei 
ce folosesc drumurile comunale, în final vor ajunge și pe cele județene și este 
anormal să vină pe un drum comunal în condiții mai bune decât cele de pe drumuri 
județene! Vreți să vă susțineți amendamentul sau v-am lămurit? 

Dl Budău Ruben: Eu l-am supus pentru susținere! Acum..., 
Dl Cionca Iustin: Deci domnul Budău, aici este un dialog! Dacă eu vă 

conving că am dreptate mai cedați și dumneavoastră! Ați văzut! Luați exemplu de 
la liderul USR, care după un dialog civilizat, a acceptat totuși să voteze punctul 
20! 

Dl Budău Ruben: Domnul președinte, nu am spus că nu avem un dialog! 
Dl Moț Petru: Păi încă nu l-a votat domnul președinte! A votat doar ordinea 

de zi! 
Dl Cionca Iustin: A propus scoaterea de pe ordinea de zi și a acceptat să 

rămână pe ordinea de zi! Eu cred că este o dovadă de colaborare și până la urmă 
eu cred că asta trebuie noi să facem! Să fim înțelepți! Eu nu am o problemă, 
domnul Budău! Îl supunem la vot dar eu bănuiesc de acum rezultatul! Dar eu încerc 
acum să vă lămuresc că avem dreptate aici! Dacă considerați că nu îl notez aici 
ca și amendament după care îl votăm! 

Dl Budău Ruben: Eu l-am solicitat ca și amendament! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Îl păstrați! Vă rog să vă notați amendament și la 

acest punct! Alte intervenții pe punctul 22? 
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Punctul 23 
Raportul președintelui Consiliului Județean Arad nr. 6.311/19.03.2021 

asupra situației gestionării bunurilor aparținând patrimoniului județului Arad. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 23. Raportul președintelui Consiliului 

Județean Arad nr. 6.311/19.03.2021 asupra situației gestionării bunurilor 
aparținând patrimoniului județului Arad. Dacă sunt intervenții pe acest punct? 
Vom trece și peste proiectul de hotărâre introdus suplimentar și apoi la diverse 
lăsăm ultimul punct! 

 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

apartamentului nr. 5, parter, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Unirii nr. 14 
– inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemțiune asupra apartamentului nr. 5, parter, din imobilul situat în municipiul 
Arad, str. Unirii nr. 14. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Facem votul și după aceea 
trecem la diverse! Vă rog doamna secretar general! 

Dna Lupu Silvana: Acum se supun la vot cele două amendamente depuse 
pentru proiectele de la punctul 21 și 22! Deci vot pentru amendamente! Domnul 
președinte! 

Dl Cionca Iustin: „Împotrivă” la amândouă! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Anghel? 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Împotrivă” la amândouă. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Împotrivă” la amândouă. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Împotrivă” la ambele amendamente. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: „Împotrivă” și „Împotrivă” 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” la amândouă. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Împotrivă” la ambele amendamente. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
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Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Împotrivă” la ambele amendamente. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Împotrivă”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Împotrivă”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Pentru” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Pentru amendamente? 
Dna Naghi Alina-Georgeta: Da. „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Împotrivă” la ambele! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa Garofița!  
Dna Popa Garofița: „Împotrivă” la ambele amendamente. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Împotrivă” la ambele amendamente. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Împotrivă” la ambele. 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Împotrivă” la ambele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
 
Amendamentele pentru proiectele depuse la punctul 21 și 22 au fost 

respinse cu 4 voturi pentru (Budău Ruben, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru și 
Naghi Alina-Georgeta,) și 27 voturi împotrivă (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion - consilieri județeni). 

 
 
Dna Lupu Silvana: Acum vot pentru toate proiectele de pe ordinea de zi 

fără amendamente! Deci în forma inițială! Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Abținere” la punctul 20, în rest „Pentru” la toate 

punctele! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: Pentru punctele 21 și 22 „Abținere”. Nu putem fi împotriva 

celorlalți arădeni! La celelalte puncte „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru” la toate punctele. 
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Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Pentru”. la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru” la toate punctele de pe ordinea de zi. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Abținere” la punctul 20. „Pentru” la celelalte. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Abținere” la punctele 21 și 22 și „Pentru” la celelalte. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: La 21 și 22 „Abținere” restul „Pentru”  
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Abținere” la punctul 20, în rest „Pentru” la toate 

punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana începând cu punctul 4 de pe ordinea 

de zi! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Abținere” la punctul 20, în rest „Pentru” 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa Garofița!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan Simona! Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș începând cu punctul 4! 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 



28 

 

Dl Țole Daniel-Ioan: „Abținere” la punctul 20, în rest „Pentru” la toate 
celelalte. 

Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! Mulțumesc! 
 
 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 12 martie 2021 – inițiativa 
președintelui. 28 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița,  Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion– consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 80/2021 privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 
ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 12 martie 2021. 

 
 
Punctul 2 

 Depunerea jurământului de către domnul Talpeș Mirel-Petru. 
  
 

Punctul 3 
Depunerea jurământului de către doamna Pop Ioana-Alina. 
 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei pentru 

activitățile social-culturale, sportive, învățământ, sănătate și protecție socială – 
inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
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Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 81/2021 privind modificarea componenței Comisiei pentru 
activitățile social-culturale, sportive, învățământ, sănătate și protecție socială. 

 
 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și 

a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea 
– inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 82/2021 privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Spitalul de 
Psihiatrie Mocrea. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a Regulamentului 

de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie Căpâlnaș – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
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Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 83/2021 privind aprobarea statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare pentru Spitalul de Psihiatrie 
Căpâlnaș. 

 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a Regulamentului 

de organizare și funcționare pentru aparatul propriu al Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri 
-. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 84/2021 privind aprobarea statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare pentru aparatul propriu al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Județului Arad aferent drumului județean DJ 708 ca urmare a unei investiții puse 
în funcțiune în anul 2021 – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
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preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru,  Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan 
și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 85/2021 privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Județului Arad aferent drumului județean DJ 708 ca urmare a unei investiții puse 
în funcțiune în anul 2021. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației cadastrale cu 

propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 308507 Fântânele, aflat în 
domeniul public al Județului Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru,  Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 86/2021 privind aprobarea documentației cadastrale cu 
propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 308507 Fântânele, aflat în 
domeniul public al Județului Arad. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al județului Arad în 

domeniul public al comunei Șimand a bunurilor aferente sistemului de alimentare 
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cu apă și canalizare situate pe raza Unității Administrativ-Teritoriale Comuna 
Șimand, care deservesc exclusiv Comuna Șimand – inițiativa președintelui. 30 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri 
-. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 87/2021 privind trecerea din domeniul public al județului 
Arad în domeniul public al comunei Șimand a bunurilor aferente sistemului de 
alimentare cu apă și canalizare situate pe raza Unității Administrativ-Teritoriale 
Comuna Șimand, care deservesc exclusiv Comuna Șimand. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind declararea unui bun achiziționat în cadrul 

proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și 
constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad 
asupra acestuia – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan 
și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 88/2021 privind declararea unui bun achiziționat în cadrul 
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proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și 
constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență 
Arad asupra acestuia. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad 

nr. 375/27.11.2020 privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor de ajutor 
social și a burselor de merit care pot fi acordate de unitățile de învățământ special 
aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul școlar 2020-2021 – 
inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 89/2021 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Arad nr. 375/27.11.2020 privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor de 
ajutor social și a burselor de merit care pot fi acordate de unitățile de învățământ 
special aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul școlar 2020-2021. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2021 

privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Județului Arad – 
inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
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Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 90/2021 pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2021 
privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Județului Arad. 

 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale 

serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul unor unități administrativ-
teritoriale din județul Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri județeni) Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 91/2021 privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 
ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul unor unități 
administrativ-teritoriale din județul Arad. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar al cheltuielilor 

efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite și protejate în centre 
rezidențiale din subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-
Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
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Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri județeni) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 92/2021 privind aprobarea costului mediu lunar al 
cheltuielilor efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite și protejate în 
centre rezidențiale din subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Arad. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. din data de 31 martie 
2021 – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri județeni) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 93/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. din 
data de 31 martie 2021. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – inițiativa președintelui. 
30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
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vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici 
Ion – consilieri județeni) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 94/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a 
Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 19/20 aprilie 2021 – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici 
Ion – consilieri județeni) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 95/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 19/20 
aprilie 2021. 
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Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 

contractelor de finanțare nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes 
general aferente anului 2021 – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri județeni) Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 96/2021 privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 
contractelor de finanțare nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes 
general aferente anului 2021. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unor bunuri și servicii 

din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare aferent proiectului „Sistem de 
management integrat al deșeurilor solide în județul Arad” – inițiativa președintelui. 
25 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin și Ulici Ion) Împotrivă -. Abțineri 5 
(Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole 
Daniel-Ioan – consilieri județeni)  

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 97/2021 privind aprobarea achiziționării unor bunuri și 
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servicii din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare aferent proiectului 
„Sistem de management integrat al deșeurilor solide în județul Arad”. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 

sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond 
la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a sumelor estimate 
pentru anii 2022-2024 – inițiativa președintelui. 27 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, 
Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion) Împotrivă –. Abțineri 3 (Budău 
Ruben, Lucaci Cornel-Ștefan și Moț Petru – consilieri județeni). 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 98/2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024. 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată destinate finanțării cheltuielilor privind drumurile județene și 
comunale pe anul 2021 și a sumelor estimate pe anii 2022-2024 – inițiativa 
președintelui. 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion) Împotrivă –. Abțineri 3 (Budău Ruben, 
Lucaci Cornel-Ștefan și Moț Petru – consilieri județeni). 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 99/2021 privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe 
valoarea adăugată destinate finanțării cheltuielilor privind drumurile județene și 
comunale pe anul 2021 și a sumelor estimate pe anii 2022-2024. 

 
 
Punctul 23 
Raportul președintelui Consiliului Județean Arad nr. 6.311/19.03.2021 

asupra situației gestionării bunurilor aparținând patrimoniului județului Arad. 
 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

apartamentului nr. 5, parter, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Unirii nr. 14 
– inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan și Ulici Ion - consilieri județeni) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 100/2021 privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra apartamentului nr. 5, parter, din imobilul situat în municipiul Arad, str. 
Unirii nr. 14. 

 
 
Diverse 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul Diverse! Primul care s-a înscris este 

domnul Cadar care dorește să vă facă o informare! Cine dorește să se înscrie la 
diverse? 

Dna Dihel Mariana Daniela: Eu domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Da. Am notat.  
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Dl Budău Ruben: Budău încă o dată vă rog! 
Dl Cionca Iustin: Da domnul Budău! Altcineva? 
Dl Moț Petru: Moț! 
Dl Cionca Iustin: Da. Altcineva? Domnul Cadar, vă rog! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Vreau să fac o informare pentru a îndeplini 

procedura legală și a informa forul deliberativ al Județului Arad pentru constatare 
și evaluare pagubelor produse de fenomenele hidrometeorologice în Comuna 
Brazi din data de 23.03.2021, unde a fost o Comisie din partea Prefecturii, ISU și 
Consiliul Județean Arad, au constatat pagubele și trebuie să facem această 
informare pentru a putea îndeplini tot ce înseamnă legislație și ce înseamnă 
achiziția pentru a putea repara valea respectivă care din păcate a venit apa și a 
distrus mai multe zone acolo! Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Da. Probabil că pe ședința din data de 12 o să veniți cu 
documentația tehnică! Doamna Dihel, vă rog! 

Dna Dihel Mariana Daniela: Stimați colegi, domnul președinte, nu vreau să 
supăr chiar pe nimeni dar mi se pare că am intrat în sfera penibilului, prin simplul 
fapt că ieri la ședință nu s-a pomenit de niciun amendament și azi ne trezim la 
ședința în plen că se vorbește de un amendament! Atunci eu mă întreb, mai au 
sens ședințele pe comisii sau trecem direct în plen? Pentru că nu mi se pare 
corect! Eu la ședințele pe comisii..., de acolo obțin toate informațiile de care am 
nevoie, pot să pun orice întrebare iar specialiștii din Consiliul Județean ne explică 
tuturor! Greșesc eu sau așa este bine să procedăm pe viitor? Că s-ar putea ca și 
noi colegii de la PRO ROMÂNIA să venim într-o zi cu amendamente și nu mai 
știm! Se depun înainte amendamentele de ședința pe comisii sau se depun chiar 
în plen? Mulțumesc frumos! 

Dl Cionca Iustin: Depinde ce urmăriți? Dacă vreți show politic veniți în plen! 
Dacă vreți să rezolvăm problemele le discutăm în comisie! PSD-ul întotdeauna a 
vrut show politic! Niciodată nu a venit să își susțină amendamentele în comisie, 
sau mă rog! În majoritatea cazurilor au venit direct în plen! Pentru că aici este 
presa și se preia ..., sau se vor rostogoli probabil niște știri cât de mult le pasă lor 
de cetățeni și de investițiile care se fac în județul nostru! Dar din păcate legislația 
permite preluarea amendamentelor în plen și eu trebuie să respect legislația! 
Dumneavoastră aveți dreptate! Ar trebui să facem lucrurile acestea în comisie 
unde discutăm mult mai aprofundat fiecare punct și reprezentanții din Consiliul 
Județean sau din instituțiile subordonate vă stau la dispoziție cu toate explicațiile! 
Dar așa cum am spus, este o chestie de declarații politice care se face aici în plen! 

Dna Dihel Mariana Daniela: Păi parcă suntem pentru binele cetățenilor toți! 
Nu? 

Dl Cionca Iustin: Da numai că la PSD e disciplină așa mai cazonă, ca să 
spun așa! Ei primesc subiectele și li se spune ce declarații trebuie să facă! Ce să 
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facă și ei? Noi îi înțelegem că sunt colegii noștri și trebuie să facă ce li se cere la 
partid! Nu are nicio vină domnul Budău! 

Dna Dihel Mariana Daniela: Nu zicem că are cineva vreo vină! Doar că în 
ședințele pe comisii putem să discutăm! 

Dl Cionca Iustin: Așa i s-a cerut. Bucurați-vă că în partidul dumneavoastră 
nu este așa dictatură și nu vi se cere în plic ce să spuneți aici! 

Dna Dihel Mariana Daniela: Să știți că la noi chiar nu există dictatură! 
Dl Cionca Iustin: Vă felicit! 
Dna Dihel Mariana Daniela: Da, mulțumesc frumos! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: Mulțumesc domnul președinte! Vreau să vă asigur pe toți 

de faptul că acest amendament este creat de către mine și..., 
Dl Cionca Iustin: Aceste! Că sunt două!  
Dl Budău Ruben: Da, aceste! Pardon! Nu mi s-a impus și nu mi s-a spus ce 

să spun și cum să spun! Mulțumesc tare mult pentru înțelegere! Doar doream o 
informare, domnul președinte dacă se poate, despre drumul Șiria - Arad! Decât să 
aflăm din presă aș prefera să aflăm direct de la sursă care este situația! Mulțumesc 
tare mult! 

Dl Cionca Iustin: Da! O să îl rog pe domnul Cadar să vă spună dânsul! Este 
un blocaj acolo, dar vă spun așa pe scurt și dânsul o să intre în detalii! Este un 
blocaj între constructor și proiectant! Fiecare încearcă să spună că are dreptate! 
Noi suntem prinși la mijloc pentru că din păcate constructorul a solicitat o 
expertiză ca să dovedească că soluția dată de proiectant nu este bună și în final 
noi am avut o întâlnire și o să vă spună domnul Cadar care sunt concluziile! Vă 
asigur că nu vom semna nicio situație de lucrări pe banii noștri sau pe bani 
europeni! Soluția trebuie să o găsească constructorul în interiorul sumei pe care 
a contractat-o! Și nu au decât să meargă în instanță să se judece unii cu alții! 
Pentru că nu cred că este normal ca noi să plătim din bani publici neînțelegerile 
dintre firmele care au participat la licitațiile pe care Consiliul Județean le-a făcut! 
Vă rog domnul Cadar! 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Noi de la Consiliul Județean am scris proiecte, 
am atras fondurile, ne-am făcut datoria pe ceea ce înseamnă aducerea de fonduri 
în județul nostru! Am făcut o licitație în care a venit acest operator economic, 
acest constructor care a câștigat licitația în instanță, pentru că este important să 
știți că noi am evaluat-o în Consiliul Județean și a fost o altă firmă! În instanță a 
câștigat acest constructor. Mai departe disputa este între proiectant și 
constructor! Proiectantul i-a dat o soluție..., putem intra în detalii mai tehnice! Pe 
lângă straturile prevăzute în proiectul tehnic, în anumite zone constructorul a venit 
și a spus că terenul de fundare, deci pământul unde vine fundația, nu este stabil 
pentru drum! I-a mai dat un blocaj de piatră de până la 50 de cm. Asta înseamnă 
că pe lângă cele prevăzute în contract și în proiectul tehnic inițial de 65, 40 cu 25 
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balast și piatră, încă 50 de cm blocaj de piatră pentru a rezista și a ține structura 
drumului! El spune că nu rezistă nici cu acest blocaj de piatră de 50 de cm! Acum 
se face o evaluare, solicită și a făcut un studiu geotehnic pentru a demonstra că 
de fapt stratul de fundare nu este bun! În momentul acesta suntem într-o dispută 
între proiectant și constructor, dar cred că în perioada următoare..., nu știu exact 
dacă chiar această săptămână ...., dar probabil că săptămâna viitoare vom avea 
din nou o întâlnire, unde vom avea și rezultatele studiilor comandate și în 
momentul respectiv se va găsi varianta și soluția tehnică împreună între 
constructor, diriginte de șantier, proiectant tehnic, specialiștii din Consiliul 
Județean și vom merge mai departe cu acest tronson de drum! Din păcate, în 
situația dată, noi ne-am făcut datoria! Suntem cu ochii atenți, așa cum a spus și 
domnul președinte nu vom accepta nici o factură, nici o cheltuială din banii 
Consiliului Județean sau a proiectului pentru acest drum dacă nu va corespunde 
din punct de vedere tehnic! 

Dl Cionca Iustin: Acum ca să fac o glumă! Dacă știam că un metru jumate 
nu ajunge făceam o soluție pe piloni și atunci sigur ne ieșea acest drum așa cum 
vrea domnul Faur! Vă rog domnul Moț! 

Dl Moț Petru: Aș fi vrut să întreb și eu care este situația cu atribuirea 
contractelor unor operatori pentru zonele care nu au în acest moment contracte 
definitive! Mă refer la gestiunea deșeurilor! Care mai este situația în acest 
moment? 

Dl Cionca Iustin: Care este situația contractelor pe deșeuri? Da domnul 
Moț? 

Dl Moț Petru:Da! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Deci pe cele 5 zone din județ? Da? 
Dl Moț Petru: Da! Unde nu avem contracte funcționale! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Zona I este singura zonă care a rămas cu 

operatorul care a venit la licitație în 2018 aprilie, care a început operarea pe Zona 
I! Și mă refer la cele 25 de localități printre care și Municipiul Arad! Pe celelalte 
zone II, III, IV și V pentru a le grupa așa cum au fost licitate! Zona II și V, Zona 
Lipova și Zona Chișineu-Criș, suntem în atribuire pe urgență din nou! Dar avem 
pregătită documentația pentru licitația competitivă! Acum suntem la ultimele detalii 
cu ceea ce înseamnă documentație și avem o corespondență cu ANAP-ul! Pe 
Zona III și IV a plecat și ultimul operator Activ Salubritate și acum suntem și acolo 
în atribuire pe urgență! Și avem toate celelalte zone II, III, IV și V în situații de 
urgență fiind atribuite pe procedura de urgență! Mai avansați suntem pe Zona II și 
V, după cum v-am spus unde documentația este gata! Și în perioada următoare, 
probabil săptămâna viitoare îi vom da drumul dacă primim ultimele clarificări de la 
ANAP. Îi vom da drumul pentru licitația competitivă! Pe Zona III și IV se lucrează 
la documentație, dar având Zona II și V mai avansată putem merge și vom reuși 
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să ..., în perioadă următoare, maxim o lună să dăm drumul și acolo la licitația 
competitivă! 

Dl Moț Petru: Aveți o estimare cu privire la momentul în care vom putea 
intra pe un contract definitiv? Pe sfârșitul anului, anul viitor? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Din păcate avem o nouă modă a câștigătorilor 
licitațiilor! Să meargă la CNSC și mai nou la Curtea de Apel și acolo să se întâmple 
tot felul de lucruri! Se contestă între ei operatori! Sper că și pe zona aceasta a 
deșeurilor să nu mai avem atâtea contestații! Dacă lucrurile merg conform 
calendarului prevăzut de noi până pe sfârșitul anului vom avea un operator pe 
Zona II și V care este mai avansată! Dar sper să reușim și pe Zona III și IV să 
avem un operator care să intre într-un contract câștigat pe licitația competitivă și 
să poată să își desfășoare activitatea conform contractului pentru a putea beneficia 
toți cetățenii de acest serviciu important pentru toți! 

Dl Moț Petru: Bine! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț, având în vedere pregătirea dumneavoastră 

profesională eu chiar vă invit să faceți parte din colectivul care lucrează la 
pregătirea acestor documentații! Vă rog să luați legătura cu doamna Stan, colega 
dumneavoastră, și sunt sigur că o să ne puteți ajuta acolo cu sfaturi! 

Dna Stan Simona: Bună ziua domnul președinte! Dacă îmi permiteți și mie 
o intervenție! 

Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Stan Simona: Într-adevăr îl așteptăm pe domnul Moț la o discuție, 

putem să-i punem la dispoziție toate datele de care are nevoie referitor la licitațiile 
pe care le avem în desfășurare! 

Dl Moț Petru: Vă mulțumesc pentru deschidere și fiți siguri că o să fac tot 
ce îmi stă în putință ca să (neinteligibil) 

Dna Stan Simona: Și noi vă mulțumim pentru interes și pentru implicare! 
Dl Cionca Iustin: Eu vă mulțumesc! Cu aceasta am epuizat și diversele! Vă 

reamintesc că luni în data de 12 la ora 12.00 votăm bugetul Consiliului Județean! 
Vreau să facem o excepție de la regulă și să ne vedem fizic, mai ales că vom avea 
și un vot de completare a ATOP-ului și v-aș ruga dacă aveți amendamente să 
veniți cu ele din timp! Deoarece în ședință este foarte greu să mai bulversăm tot 
bugetul! Știi că trebuie să avem un echilibru între venituri și cheltuieli! De câteva 
zile este la transparență și sper că l-ați văzut cu toții, s-ar putea să veniți cu idei 
care nouă ne-au scăpat! Veniți ori personal, ori scrieți-mi ce propuneri aveți pentru 
a avea timp să le discutăm! Dacă aveți soluții mai bune ca noi astfel încât să 
scoatem un buget cât mai bun pentru anul..., vedeți că și așa din păcate din cauza 
alegerilor am întârziat foarte mult cu acest buget! Din păcate de acest buget 
depinde și modul în care reușesc și autoritățile locale să își facă bugetul! V-am 
spus mai devreme, mai repet odată! 55% din buget i-am alocat spre investiții 
pentru că îmi doresc să generăm creștere economică în județ prin finanțarea 
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lucrărilor publice! Vom avea veniturile în jur de 404 milioane adică aproximativ 80 
de milioane de euro, incluzând aici și fondurile europene pe care noi le-am câștigat 
deja! Strict din venituri proprii estimăm că vom încasa aproximativ 100 de milioane 
de lei! Față de aceste sume cheltuielile planificate pentru anul acesta se ridică la 
458 de milioane de lei, aproximativ 90 de milioane de euro și evident că am 
încercat să ne adaptăm la cerințele unui an cu pandemie! După cum vedeți suntem 
în prim val III și nu vom putea face activități culturale și i-am propus domnului 
Bulbuc să renunțăm la tot felul de festivități care presupuneau o aglomerare foarte 
mare! Spre exemplu, zilele localităților dar și alte acțiuni cultural sportive care ar fi 
greu de gestionat și să mutăm banii aceștia înspre investițiile necesare în taberele 
pe care le avem noi în stațiunile de interes național sau local! Anul acesta mai 
vrem să terminăm cele 2 spitale de la Căpâlnaș și de la oncologie! Unul are un 
stadiu fizic de 70% altul de 50%! În câteva zile vom avea studiul de fezabilitate 
pentru Complexul Matern Pediatrie! Am vorbit cu domnul senator Winner, înțeleg 
că Ministerul Sănătății va lansa un proiect unde l-am putea muta de pe CNI pentru 
că știți foarte bine pe CNI durează mult mai mult! Ori noi Maternul suntem într-un 
proces de revendicare cu fostul proprietar și nu putem să facem investiții 
substanțiale! Plus că și din punct de vedere ISU, poarta aceea ne împiedică să 
intrăm cu tehnica pe care o avem astăzi în dotare! De asemenea am câștigat un 
proiect pe boli infecțioase de 1,8 milioane de euro pe INTEREG România-Ungaria, 
probabil că în urma licitației vom ajunge undeva la 4 milioane de euro, sume pe 
care o să le punem în anii viitori pentru finalizarea acestui spital! Avem câștigate 
încă 3 proiecte! Unul pe UPU, 1 milion jumate, pe extindere și modernizare! Unul 
pe Ambulatoriu, 2 milioane jumate de euro și unul pe Cardiologie împreună cu 
colegii noștri din Békés pe proiectul strategic! Din păcate ei au niște probleme 
acolo și ne încurcă foarte mult! Și nu în ultimul rând am mai depus încă 2 proiecte 
pe CNI! Vorbim aici de Medicina Legală, pe care vrem să o scoatem din Spital și 
să facem loc la spitalizarea de zi pentru a putea respecta contractul cu Casa! Și 
Spitalul de Psihiatrie care a fost cumpărat de fosta administrație de la cel care a 
obținut această construcție și care va trebui modernizat întrucât nu corespunde! O 
altă veste este că în zilele acestea se lucrează la analiza economică! E studiul de 
fezabilitate, este gata pentru apă canal! În sfârșit după ani de muncă putem spune 
că avem un studiu de fezabilitate pentru toate localitățile! Dacă doriți domnul Borha 
să interveniți, să spuneți mai mult vă las cu plăcere! Oricum în următoarea ședință 
vreau să facem o informare, frumos! În care să venim să arătăm toate lucrurile! 
Vreau să știți că aceste documentații pleacă la București la o firmă de consultanță 
(neinteligibil) care va spune care se încadrează și care nu se încadrează pe POIM! 
Evident pachetul care va rămâne, mai ales localități mici sau nerentabile, va trebui 
să găsim o altă soluție de finanțare! Fie prin PNNR, fie prin alte instrumente, PNDL, 
AFIR..., dar astea trebuie discutate deja la nivel de București! Atât am vrut să vă 
spun! Că am pregătit multe SF-uri și pentru Muzeu și pentru toate instituțiile din 
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subordinea noastră! Vrem să maximizăm șansa noastră de a obține tot ce ne pune 
Uniunea Europeană la dispoziție așa cum am făcut-o și în primul mandat! Doriți să 
interveniți domnul Borha, sau lăsăm pe ședința viitoare? 

Dl Borha Gheorghe-Vasile: Da! Doresc să spun câteva cuvinte! Bună ziua 
tuturor! Într-adevăr așa cum spunea și domnul președinte, valoarea proiectului 
este foarte mare! SF-ul este terminat! Am primit ieri revizia 4! M-am bucurat enorm 
de mult! După lupte seculare care au durat 4 ani, în sfârșit s-a rezolvat problema! 
Am vorbit astăzi cu cine face analiza cost-beneficiu și am promisiunea că în două, 
trei zile va fi gata! Săptămâna viitoare facem ședința de Consiliu tehnico-
economic! Probabil că o adoptăm și după aceea vom trimite fiecărui UAT spre a 
da hotărâre de consiliu local! Probabil că în ședința din data de 12 voi veni cu mai 
multe informații! Vă mulțumesc frumos! 

Dl Cionca Iustin: În final dacă aveți ceva întrebări acum despre proiectul de 
buget al Consiliului Județean și doriți să primiți informații eu vă stau la dispoziție! 
Dacă nu, vă aștept încă o dată să veniți să discutăm cu aparatul de specialitate 
astfel încât să dăm un buget cât mai bun, chiar dacă întârziat, dar care să 
reușească să atragă cât mai multe fonduri europene! Dorește cineva să intervină? 
Dacă nu dorește nimeni, eu vă mulțumesc încă o dată pentru modul exemplar în 
care a decurs această ședință și vă doresc în continuare o zi frumoasă și aveți 
grijă la sănătate! Spitalul este plin și nu aș vrea să ne întâlnim în postura de 
pacienți! O zi frumoasă și sănătate tuturor! 
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